嗇色園主辦可藝中學 學生事務通告(2021-2022 年度)第 26 號 有關報考 2022 年香港中學文憑考試事宜

敬啟者:本校將為中六級學生報考應屆香港中學文憑考試,隨函附上「報考須知文件套」, 請細心參閱各項文件。由於立法會財務委員會已通過撥款,由政府為參加 2022 年文憑試的學校 考生代繳考試費,因此考生不用繳付相關費用。

如有任何查詢,可致電本校 2441 7100 與教務主任許景思老師聯絡。

此致

貴家長

嗇色園主辦可藝中學校長 張建新謹啟

二零二一年九月二十四日

Ho Ngai College (Sponsored by Sik Sik Yuen) Student Affairs Circular No. 25 (2021 – 2022)

24 September 2021

Dear Parents/Guardians,

2022 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE)

We are going to register the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) for the S6 students. Please kindly peruse the details in the "Notes for HKDSE Application" attached. As the Finance Committee of the Legislative Council has approved a financial commitment for the Government to pay the examination fees for eligible school candidates sitting the 2022 HKDSE, school candidates need not pay the examination fees (except for supplementary fees, if any).

If you have any enquiries regarding the arrangements of the examinations, please contact Ms. Hui Kingsi at 2441 7100. Thank you for your kind attention.

| Yours faithfully, | |
|-----------------------------|--|
| | |
| Mr. Cheung Kin-sun, Jackson | |
| Principal | |